
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.1.1.2021 

Protokół Nr 110/2021  

z posiedzenia Zarządu Powiatu  

które odbyło się w dniu 14 stycznia 2021 roku  

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli  

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:01 zakończenie o godz. 12:24 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys (uczestniczył w posiedzeniu zdalnie) 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wojciech Chodorek  

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Inspektor Ochrony Danych Magdalena Sołtys-Kurek 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu 

ustanowionego na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, ul. Przemysłowa 6. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 



opłaty rocznej dla Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłaty rocznej dla Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu 

trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

6. Wniosek firmy Prometeusz Sp. z o.o. ul. Mickiewicza 16A, 37-450 Stalowa Wola w sprawie 

dokonania odpowiedniej zmiany wysokości wynagrodzenia z tytułu świadczenia usług na 

podstawie umowy nr SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r. – świadczenie usług utrzymania 

czystości w budynkach Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15 

i wokół budynków. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie dokonania uzgodnień 

dotyczących prowadzenia monitoringu wizyjnego w Centrum Edukacji Zawodowej w 

Stalowej Woli.  

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2021 roku, celem skierowania do zaopiniowania przez związki 

zawodowe.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Stalowej Woli z siedzibą ul. Stanisława Staszica 5 i likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Stalowej Woli.  

10. Informacja o zamiarze przejęcia do prowadzenia przez Powiat Stalowowolski Medyczno-

Społecznego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli od 

Samorządu Województwa Podkarpackiego. 

11. Stanowisko Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie odstąpienia od ogłoszenia 

przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego naboru wniosków o przyznanie osobom 

fizycznym i prawnym nagród  i wyróżnień za szczególne osiągnięcia w  działalności 

kulturalnej i sportowej za rok 2020.  

12. Wniosek Szefa Stalowowolskiego Sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy o 

wsparcie finansowe 29. Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  

13. Informacja Komisji konkursowej o wynikach przeprowadzonego postepowania 

konkursowego na podstawie ogłoszonych i zakończonych konkursów na stanowisko 

dyrektora Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli.  

14. Wniosek Prezesa Klubu Sportowego „Efektowni” w Stalowej Woli w sprawie przyznania 

pomocy finansowej na pokrycie kosztów przejazdu.  



15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie opracowania planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce 

samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2021.  

16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przekazania  powiatowym  

jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień w 

planie wydatków bieżących w ramach rozdziału,   w obrębie wydatków związanych z 

realizacją zadań statutowych jednostki.  

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do zaciągania zobowiązań z 

tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna 

do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają 

poza rok budżetowy.  

18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego 

kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego 

deficytu budżetu powiatu stalowowolskiego.  

19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 

2021 rok.  

21. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2035.  

22. Przyjęcie Protokołu Nr 109/2020 z dnia 31 grudnia 2020 r..  

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 110. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 (Wicestarosta Mariusz Sołtys nie uczestniczył w głosowaniu). 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  



Ad. 3. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wygaśnięcia trwałego 

zarządu ustanowionego na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, ul. 

Przemysłowa 6.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli przy ul. Przemysłowej 6 zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego o wygaszenie trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli w odniesieniu do nieruchomości gruntowej oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka o nr ew. 3266/3 pow. 0,0172 ha, położonej w gminie Pysznica w 

pobliżu szkoły w Jastkowicach. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała również, że 

nieruchomość ta stała się zbędna dla prowadzenia działalności statutowej Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli. Przekazanie w trwały zarząd na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli nieruchomości położonej w gminie Pysznica o nr ew. 3266/1, obręb 0003 – 

Jastkowice, o pow. 1,89 ha, objętej księgą wieczystą nastąpiło decyzją 

Zarządu Powiatu znak IMP.6844.4.2013 z dnia 21 sierpnia 2013 r. z przeznaczeniem na realizację 

celów statutowych – pod drogi publiczne. Działka o nr ew. 3266/1 o powierzchni 1,89 ha została 

podzielona na działki o nr ew. 3266/3 o pow. 0,0172 ha oraz 3266/4 o pow. 1,87 ha w celu 

regulacji stanu prawnego. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała także, że działka 3266/3 o 

pow. 0,0172 ha położona w obrębie 0003 – Jastkowice należąca do  Powiatu Stalowowolskiego 

przeznaczona jest do zamiany z Gminą Pysznica na działkę nr 2053/1 o pow. 0,0053 ha położoną 

w obrębie 0003 - Jastkowice i działkę nr 4089/1 o pow. 0,01 ha położoną w obrębie 0005 – 

Pysznica. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania? 

Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem 

Decyzji w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli, ul. Przemysłowa 6 i orzeczeniem z urzędu wygaśnięcia trwałego 

zarządu ustanowionego na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, do nieruchomości 

gruntowej położonej przy drodze powiatowej Nr 1021R Jastkowice - Stalowa Wola w obrębie 

0003 – Jastkowice, Pysznica oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o nr ew. 3266/3 o pow. 

0,0172 ha objętej (KW prowadzona przez Sąd Rejonowy w Stalowej Woli). 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Decyzję w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu ustanowionego na rzecz 

Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, ul. Przemysłowa 6 i orzekł z urzędu wygaśnięcie 

trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli, do 

nieruchomości gruntowej położonej przy drodze powiatowej Nr 1021R Jastkowice - Stalowa Wola 

w obrębie 0003 – Jastkowice, Pysznica oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o nr ew. 3266/3 

o pow. 0,0172 ha objętej (KW prowadzona przez Sąd Rejonowy w Stalowej 

Woli). 



Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłaty rocznej dla Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy R. 

Dmowskiego 8, w wysokości 99%. Za nieruchomości oddane w trwały zarząd jednostkom 

organizacyjnym, na realizację między innymi celów publicznych  zgodnie z art. 83 ust. 2 pkt. 2 

ustawy o gospodarce nieruchomościami właściciel - Powiat Stalowowolski pobiera opłatę roczną 

w wysokości 0,3% wartości nieruchomości. Nieruchomość została wyceniona we wrześniu 2019 

roku przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 1 635 000 zł. Pani Naczelnik Alicja Mach 

poinformowała, że stawka opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną 

w Stalowej Woli przy ulicy R. Dmowskiego 8 na rok 2021 powinna wynosić 4 905,00 zł. Pani 

Naczelnik Alicja Mach poinformowała również, że Zarząd Powiatu może udzielić za zgodą Rady 

Powiatu bonifikatę od opłaty rocznej na podstawie art. 84 ust. 3 pkt. 1 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała ponadto, że bonifikata w 

wysokości 99% spowoduje, że opłata roczna z tytułu trwałego zarządu wyniesie 49,05 zł. Pani 

Naczelnik Alicja Mach stwierdziła, że udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego 

zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy R. Dmowskiego 8 jest uzasadnione, 

ponieważ Powiatowy Urząd Pracy w Stalowej Woli jest jednostką organizacyjną Powiatu 

Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/735/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

dla Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną 

w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłaty rocznej dla Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu 

trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Domu Pomocy Społecznej im. 

Józefa Gawła w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o udzielenie bonifikaty 

od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy 

R. Dmowskiego 2a, w wysokości 99%. Za nieruchomości oddane w trwały zarząd jednostkom 



organizacyjnym, na realizację między innymi celów publicznych, działalność opiekuńczą itp. 

zgodnie z art. 83 ust. 2 pkt. 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami właściciel - Powiat 

Stalowowolski pobiera opłatę roczną w wysokości 0,3% wartości nieruchomości. Nieruchomość 

położona w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a, o której mowa we wspomnianym wcześniej 

wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli została wyceniona 

przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 4 744 882 zł. Pani Naczelnik Alicja Mach 

poinformowała, że opłata roczna z tytułu trwałego zarządu wymienioną wcześniej 

nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy R. Dmowskiego 2a wynosić będzie                     

14 234,65 zł. Zarząd Powiatu może udzielić za zgodą Rady Powiatu bonifikatę od opłaty rocznej 

na podstawie art. 84 ust. 3 pkt. 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami. Pani Naczelnik Alicja 

Mach oznajmiła, że bonifikata w wysokości 99% spowoduje, że opłata roczna z tytułu trwałego 

zarządu wymienioną wcześniej nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy R. 

Dmowskiego 2a wyniesie 142,35 zł. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach stwierdziła, że ze 

względu na charakter działalności jaką prowadzi Dom Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła w 

Stalowej Woli udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu wymienioną 

wcześniej nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy R. Dmowskiego 2a jest 

uzasadnione. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/736/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

dla Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a.  

Ad. 6. Wniosek firmy Prometeusz Sp. z o.o. ul. Mickiewicza 16A, 37-450 Stalowa Wola w 

sprawie dokonania odpowiedniej zmiany wysokości wynagrodzenia z tytułu świadczenia 

usług na podstawie umowy nr SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r. – świadczenie usług 

utrzymania czystości w budynkach Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. 

Podleśnej 15 i wokół budynków.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że od lipca 2020 roku firma Prometeusz Sp. 

z o.o. ul. Mickiewicza 16A, 37-450 Stalowa Wola świadczy usługę polegającą na utrzymaniu 

czystości w obiektach Starostwa Powiatowego (budynek główny + budynek pomocniczy) oraz 

wokół budynków. Umowa, na podstawie której firma Prometeusz Sp. z o. o.  świadczy wyżej 

wymienioną usługę została podpisana w dniu 07.07.2020 r. w wyniku przeprowadzenia 

przetargu nieograniczonego. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że umowa z firmą 

Prometeusz Sp. z o.o., na podstawie której firma ta świadczy usługę polegającą na utrzymaniu 

czystości w obiektach Starostwa Powiatowego (budynek główny + budynek pomocniczy) oraz 



wokół budynków została zawarta zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych na okres 3 lat. 

Umowa przewiduje, zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych możliwość zmiany cen w 

przypadku ustawowej zmiany m.in. wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę, jeżeli 

zmiany powyższe będą miały wpływ na koszty wykonania zamówienia przez Wykonawcę. Pani 

Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że według art. 142 ust. 5 ustawy Prawo zamówień 

publicznych z dnia 29 stycznia 2004 r. umowa zawarta na dłużej niż 12 miesięcy zawiera 

postanowienia o zasadach wprowadzania odpowiednich zmian wysokości wynagrodzenia, w 

przypadku zmiany wysokości minimalnego wynagrodzenia. Pani Naczelnik Alicja Mach 

poinformowała również, że od 1 stycznia 2021 r. nastąpiła zmiana wysokości minimalnego 

wynagrodzenia za pracę do kwoty 2 800 zł brutto. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, 

że w dniu 07.12.2020 r. firma Prometeusz Sp. z o.o. ul. Mickiewicza 16A, 37-450 Stalowa Wola 

zwróciła się z wnioskiem o dokonanie odpowiedniej zmiany wysokości wynagrodzenia z tytułu 

świadczenia usług na podstawie Umowy Nr SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r.. Pani Naczelnik 

Alicja Mach poinformowała, że firma Prometeusz Sp. z o.o. przedstawiła wyliczenie, że wzrost 

minimalnego wynagrodzenia za pracę z kwoty 2 600 zł brutto na kwotę 2 800 zł brutto spowoduje 

wzrost kosztów wykonania zamówienia o 843,36 zł netto miesięcznie. Pani Naczelnik Alicja Mach 

powiedziała, że firma Prometeusz Sp. z o.o. zatrudnia 4 osoby wykonujące prace związane ze 

świadczeniem usługi polegającej na utrzymaniu czystości w obiektach Starostwa Powiatowego 

(budynek główny + budynek pomocniczy) oraz wokół budynków na umowę o pracę w wymiarze 

3,5 etatów. Zgodnie z przedstawionymi przez firmę Prometeusz Sp. z o.o. wyliczeniami koszty 

pracodawcy dla jednego etatu w 2021 roku w stosunku do roku 2020 wzrosną o 240,96 zł netto. 

Skutkiem tego łączny koszt wzrostu wysokości wynagrodzenia za miesiąc świadczenia usługi 

(polegającej na utrzymaniu czystości w obiektach Starostwa Powiatowego oraz wokół budynków) 

przez osoby zatrudnione na umowę o pracę wyniesie 843,36 zł netto (240,96 zł x 3,5 etatów). 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że jeżeli Zarząd Powiatu wyrazi zgodę na 

podwyższenie wynagrodzenia z tytułu świadczenia usługi polegającej na utrzymaniu czystości w 

obiektach Starostwa Powiatowego (budynek główny + budynek pomocniczy) oraz wokół 

budynków dla firmy Prometeusz Sp. z o.o. o kwotę w wysokości 843,36 zł netto sporządzony 

zostanie aneks do Umowy Nr SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r., na podstawie której firma 

Prometeusz Sp. z o.o. świadczy wyżej wymienioną usługę,  obowiązujący od 01.01.2021 r.. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące 

przedstawionych przez Naczelnik Wydziału IMP Alicję Mach informacji? Żadne pytania nie zostały 

zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem 

Wniosku firmy Prometeusz Sp. z o.o. ul. Mickiewicza 16A, 37-450 Stalowa Wola w sprawie 

dokonania odpowiedniej zmiany wysokości wynagrodzenia z tytułu świadczenia usług na 

podstawie umowy nr SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r. – świadczenie usług utrzymania czystości 



w budynkach Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15 i wokół budynków 

oraz dokonaniem odpowiedniej zmiany wysokości wynagrodzenia dla firmy Prometeusz Sp. z o.o. 

ul. Mickiewicza 16A, 37-450 Stalowa Wola z tytułu świadczenia usług na podstawie Umowy Nr 

SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r. i podwyższeniem wynagrodzenia dla tej firmy z tytułu 

świadczenia usługi polegającej na utrzymaniu czystości w obiektach Starostwa Powiatowego 

(budynek główny + budynek pomocniczy) oraz wokół budynków o kwotę w wysokości 843,36 zł 

netto miesięcznie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek firmy Prometeusz Sp. z o.o. ul. Mickiewicza 16A, 37-

450 Stalowa Wola w sprawie dokonania odpowiedniej zmiany wysokości wynagrodzenia z tytułu 

świadczenia usług na podstawie umowy nr SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r. – świadczenie usług 

utrzymania czystości w budynkach Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15 

i wokół budynków oraz dokonał odpowiedniej zmiany wysokości wynagrodzenia dla firmy 

Prometeusz Sp. z o.o. ul. Mickiewicza 16A, 37-450 Stalowa Wola z tytułu świadczenia usług na 

podstawie Umowy Nr SP/102/2020 z dnia 07.07.2020 r. i podwyższył wynagrodzenie dla tej firmy z 

tytułu świadczenia usługi polegającej na utrzymaniu czystości w obiektach Starostwa Powiatowego 

(budynek główny + budynek pomocniczy) oraz wokół budynków o kwotę w wysokości 843,36 zł netto 

miesięcznie.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie dokonania uzgodnień 

dotyczących prowadzenia monitoringu wizyjnego w Centrum Edukacji Zawodowej w 

Stalowej Woli.  

Inspektor Ochrony Danych Magdalena Sołtys-Kurek poinformowała, że Dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zawnioskował do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli 

o dokonanie uzgodnień  dotyczących prowadzenia monitoringu wizyjnego w tej placówce. Pani 

Inspektor Magdalena Sołtys-Kurek poinformowała, że zgodnie z art. 108a Ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 996 z późn. zm.), jeżeli jest to 

niezbędne do zapewnienia bezpieczeństwa uczniów i pracowników lub ochrony mienia dyrektor 

szkoły lub placówki, w uzgodnieniu z organem prowadzącym szkołę lub placówkę oraz po 

przeprowadzeniu konsultacji z radą pedagogiczną, radą rodziców i samorządem uczniowskim, 

może wprowadzić szczególny nadzór nad pomieszczeniami szkoły lub placówki lub terenem 

wokół szkoły lub placówki w postaci środków technicznych umożliwiających rejestrację obrazu 

(monitoring). Pani Inspektor Magdalena Sołtys-Kurek poinformowała również, że w projekcie 

Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie dokonania uzgodnień dotyczących 

prowadzenia monitoringu wizyjnego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zawarty 

został zapis o tym, że w celu ochrony przechowywanych nagrań obrazu oraz danych osobowych 

uczniów, pracowników i innych osób, których w wyniku tych nagrań można zidentyfikować 



Dyrektor szkoły powinien przeprowadzić konsultacje z radą pedagogiczną, radą rodziców i 

samorządem uczniowskim. Inspektor Ochrony Danych Magdalena Sołtys-Kurek powiedziała, że 

zgodnie z wnioskiem Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli o dokonanie 

uzgodnień  dotyczących prowadzenia monitoringu wizyjnego w tej placówce podstawowe reguły 

bezpieczeństwa ochrony danych przetwarzanych w monitoringu zostały spełnione. Pani 

Inspektor Magdalena Sołtys-Kurek oznajmiła, że zgodnie ze stosownymi przepisami monitoring 

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli obejmuje tylko korytarze oraz teren wokół 

budynku. Inspektor Ochrony Danych Magdalena Sołtys-Kurek stwierdziła, że podjęcie Uchwały 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie dokonania uzgodnień dotyczących prowadzenia 

monitoringu wizyjnego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli jest zasadne. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/737/2021 w sprawie dokonania uzgodnień dotyczących 

prowadzenia monitoringu wizyjnego w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2021 roku, celem skierowania do zaopiniowania przez związki 

zawodowe.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że zgodnie z art. 70a ust. 1 ustawy z dnia 26 

stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela (t.j. Dz. U. z 2019 r., poz. 2215) w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na rok 2021 wyodrębniono środki na dofinansowanie doskonalenia 

zawodowego, z uwzględnieniem szkoleń branżowych w wysokości 0,8% planowanych rocznych 

środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w wysokości 290 000,00 zł, podziału 

których dokonuje się po zasięgnięciu opinii zakładowych organizacji związkowych będących 

jednostkami organizacyjnymi organizacji związkowych reprezentatywnych albo jednostkami 

organizacyjnymi organizacji związkowych wchodzących w skład organizacji związkowych 

reprezentatywnych w rozumieniu ustawy z dnia 24 lipca 2015 r. o Radzie Dialogu Społecznego i 

innych instytucjach dialogu społecznego (Dz. U. z 2018 r., poz. 2232 z późn. zm.), zrzeszających 

nauczycieli. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że projekt Uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w 2021 roku, celem skierowania do 

zaopiniowania przez związki zawodowe, który zostanie skierowany do związków zawodowych 

określa maksymalną kwotę dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez 

szkoły wyższe i placówki doskonalenia nauczycieli w 2021 roku. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

dodała, że proponowana w projekcie Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 



planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w 2021 roku, celem skierowania do zaopiniowania 

przez związki zawodowe maksymalna kwota dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia nauczycieli w 2021 roku wynosi 

2 200,00 zł. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że w projekcie Uchwały 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w 2021 

roku, celem skierowania do zaopiniowania przez związki zawodowe  określone muszą zostać 

również formy kształcenia nauczycieli, na które dofinasowanie będzie przyznawane oraz 

specjalności (w ramach form kształcenia nauczycieli), na które dofinansowanie będzie 

przyznawane. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała ponadto, że Załącznik do 

projektu Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2021 roku, celem skierowania do zaopiniowania przez związki zawodowe 

określa podział środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli w 2021 r.  pomiędzy jednostki 

organizacyjne Powiatu Stalowowolskiego, a także określa kwotę rezerwy środków na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli w 2021 r. Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. Pani 

Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła, że projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w 2021 roku, celem skierowania do zaopiniowania 

przez związki zawodowe po zaopiniowaniu przez związki zawodowe ponownie zostanie 

przedłożony pod obrady Zarządu Powiatu. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/738/2021 w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

w 2021 roku, celem skierowania do zaopiniowania przez związki zawodowe. 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Stalowej Woli z siedzibą ul. Stanisława Staszica 5 i likwidacji V Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przypomniała, że dnia 15 grudnia 2020 r. została podjęta 

Uchwała Nr XXIII/183/2020 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zamiaru likwidacji V 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli, 

która została przekazana do Podkarpackiego Kuratora Oświaty, który pozytywnie zaopiniował 

likwidację V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Ogólnokształcących 



w Stalowej Woli z dniem 31 sierpnia 2021 roku. Pani Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła, że organ 

wykonawczy gminy Stalowa Wola nie wystąpił z wnioskiem o przekazanie gminie prowadzenia 

tej szkoły. Pani Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła również, że w strukturze Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli funkcjonują dwie szkoły, tj. I Liceum Ogólnokształcące im. 

Komisji Edukacji Narodowej i likwidowane V Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych. Naczelnik 

Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że aby szkoła znajdująca się w strukturze zespołu szkół 

została zlikwidowana należy wyłączyć tą szkołę z zespołu szkół albo rozwiązać zespół szkół i 

jedną ze szkół znajdujących się w jego strukturze zlikwidować. Następnie Pani Naczelnik Bożena 

Karlik poinformowała, że projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

rozwiązania Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli z siedzibą ul. Stanisława Staszica 

5 i likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Stalowej Woli przewiduje 

rozwiązanie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli z siedzibą                                                        

ul. Stanisława Staszica 5, 37 – 450 Stalowa Wola, w skład którego wchodzą I Liceum 

Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli oraz V Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych w Stalowej Woli z dniem 31 sierpnia 2021 roku oraz likwidację  

V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Stalowej Woli z siedzibą ul. Stanisława Staszica 5, 

37 – 450 Stalowa Wola z dniem 31 sierpnia 2021 roku. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/739/2021 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej 

Woli z siedzibą ul. Stanisława Staszica 5 i likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

w Stalowej Woli. 

Ad. 10. Informacja o zamiarze przejęcia do prowadzenia przez Powiat Stalowowolski 

Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli 

od Samorządu Województwa Podkarpackiego. 

Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił uwagę na fakt, że Medyczno-Społeczne Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli było dotychczas prowadzone przez Urząd 

Marszałkowski w Rzeszowie. Następnie Pan Starosta powiedział, że Samorząd Województwa 

Podkarpackiego chce wycofać się z prowadzenia Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli, w związku z czym placówkę tą przejmie do 

prowadzenia Powiat Stalowowolski albo przestanie ona funkcjonować. Starosta Janusz Zarzeczny 

wyraził opinię, że Powiat Stalowowolski powinien przejąć do prowadzenia Medyczno-Społeczne 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli od Samorządu Województwa 

Podkarpackiego, zwłaszcza, że placówka ta posiada dość dobre zaplecze, pomoce naukowe i 

potrzebny do nauki sprzęt. Pan Starosta ponadto wyraził opinię, że łatwiej będzie prowadzić 



Medyczno-Społeczne Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli 

Powiatowi Stalowowolskiemu niż Samorządowi Województwa Podkarpackiego. Starosta Janusz 

Zarzeczny poprosił Naczelnik Wydziału E Bożenę Karlik o dokładniejsze zreferowanie kwestii 

przejęcia do prowadzenia przez Powiat Stalowowolski Medyczno-Społecznego Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli od Samorządu Województwa 

Podkarpackiego. Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Wicemarszałek 

Województwa Podkarpackiego Piotr Pilch zwrócił się z prośbą o rozważenie przejęcia do 

prowadzenia przez Powiat Stalowowolski Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli z siedzibą przy ul. Staszica 5, od Samorządu 

Województwa Podkarpackiego z dniem 1 września 2021 r.. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała również, że w skład Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Stalowej Woli wchodzą: Medyczna Szkoła Policealna im. Hanny Chrzanowskiej 

w Stalowej Woli i Podkarpackie Centrum Kształcenia Ustawicznego w Stalowej Woli. 

Poinformowała także, że Medyczno-Społeczne Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli funkcjonuje w budynku Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli i 

prowadzi kształcenie młodzieży i dorosłych w formie dziennej, stacjonarnej i zaocznej. Pani 

Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła, że w roku szkolnym 2020/2021 w Medyczno-Społecznym 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli kształci się 72 słuchaczy w 5 

oddziałach, w tym 18 słuchaczy w dwóch oddziałach w trybie dziennym i 54 słuchaczy w trzech 

oddziałach w trybie zaocznym, ponadto szkoła może prowadzić kształcenie ustawiczne w 

pozaszkolnych formach kształcenia. Radny Grzegorz Idec zapytał, czy Medyczna Szkoła Policealna 

im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli może prowadzić kursy? Dodał, że zadał to pytanie, 

ponieważ w jednostkach OSP cały czas brakuje kursów kwalifikowanych pierwszej pomocy. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że zawód ratownik nie może już być nauczany 

w szkole policealnej. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że kursy kwalifikowane pierwszej 

pomocy mogłyby być prowadzone w strukturze Centrum Kształcenia Zawodowego. Naczelnik 

Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że w bieżącym roku szkolnym dokonano naboru do 

jednego dwu-zawodowego oddziału dla 31 słuchaczy (opiekun medyczny i technik sterylizacji 

medycznej), pomimo tego, że  oferta była bogata i interesująca. Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała również, że w roku szkolnym 2020/2021 w Medyczno-Społecznym Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli zatrudnionych jest: 20 nauczycieli 

(11,29 etatów), w tym 6 pełnozatrudnionych, 6 pracowników niepedagogicznych zatrudnionych 

na czas określony do 31.08.2021 r. (5,25 etatów), w tym 3 osoby w administracji i 3 osoby w 

obsłudze, 2 osoby pracujące na stanowiskach kierowniczych (dyrektor i kierownik szkolenia 

praktycznego) oraz jeden bibliotekarz (0,5 etatu). Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała 

także, że w związku z tym, że prowadzenie szkoły o znaczeniu regionalnym, a taką jest Medyczno-



Społeczne Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli, należy do zadań 

samorządu województwa istnieje konieczność zawarcia porozumienia z jednostką samorządu 

terytorialnego, dla której prowadzenie danego typu szkoły jest zadaniem własnym, a więc 

porozumienie będzie musiało być zawarte pomiędzy Powiatem Stalowowolskim a 

Województwem Podkarpackim. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała ponadto, że w 

związku z przejęciem do prowadzenia przez Powiat Stalowowolski Medyczno-Społecznego 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli od Samorządu Województwa 

Podkarpackiego Samorząd Województwa Podkarpackiego musi podjąć uchwały w sprawie:  

- rozwiązania Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Stalowej Woli, 

- woli przekazania do prowadzenia Powiatowi Stalowowolskiemu Medycznej Szkoły Policealnej 

im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli i Podkarpackiego Centrum Kształcenia Ustawicznego 

w Stalowej Woli, 

- przekazania do prowadzenia Powiatowi Stalowowolskiemu Medycznej Szkoły Policealnej im. 

Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli i Podkarpackiego Centrum Kształcenia Ustawicznego w 

Stalowej Woli (w przypadku, gdy władze Powiatu Stalowowolskiego podjęłyby decyzję o 

przejęciu jedynie Medycznej Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli 

Samorząd Województwa Podkarpackiego powinien podjąć uchwałę o likwidacji Podkarpackiego 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Stalowej Woli).  

Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że w związku z przejęciem do 

prowadzenia przez Powiat Stalowowolski Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli od Samorządu Województwa Podkarpackiego 

Powiat Stalowowolski musi podjąć uchwały w sprawie:  

- zamiaru przejęcia od Województwa Podkarpackiego zadania publicznego o charakterze 

regionalnym z zakresu edukacji,  

- przejęcia od Województwa Podkarpackiego zadania prowadzenia Medycznej Szkoły Policealnej 

w Stalowej Woli oraz Podkarpackiego Centrum Kształcenia Ustawicznego w Stalowej Woli lub 

uchwałę w sprawie przejęcia od Województwa Podkarpackiego zadania prowadzenia Medycznej 

Szkoły Policealnej w Stalowej Woli (w obu wariantach załącznikiem do uchwały jest projekt 

porozumienia), 

- włączenia Medycznej Szkoły Policealnej w Stalowej Woli oraz Podkarpackiego Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Stalowej Woli do jednego z zespołów szkół lub uchwałę w sprawie włączenia 

Medycznej Szkoły Policealnej w Stalowej Woli do jednego z zespołów szkół.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić jakieś uwagi? 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła informacje na temat finansów Medycznej Szkoły 

Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli.  



Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją o zamiarze przejęcia do prowadzenia przez Powiat 

Stalowowolski Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Stalowej Woli od Samorządu Województwa Podkarpackiego.  

Ad. 11. Stanowisko Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie odstąpienia od 

ogłoszenia przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego naboru wniosków o przyznanie 

osobom fizycznym i prawnym nagród  i wyróżnień za szczególne osiągnięcia w  działalności 

kulturalnej i sportowej za rok 2020.  

Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że w bieżącym roku Zarząd Powiatu powinien odstąpić 

od ogłoszenia naboru wniosków o przyznanie osobom fizycznym i prawnym nagród  i wyróżnień 

za szczególne osiągnięcia w  działalności kulturalnej i sportowej za rok 2020, ponieważ wręczenie 

osobom fizycznym i prawnym nagród  i wyróżnień za szczególne osiągnięcia w  działalności 

kulturalnej i sportowej za rok 2020, ze względu na trwającą pandemię COVID-19 nie będzie mogło 

odbyć się w uroczystej formie, tak jak miało to miejsce dotychczas. Naczelnik Wydziału PKZ 

Tomasz Wosk zwrócił uwagę na fakt, że w 2020 roku odbyło się niewiele wydarzeń kulturalnych 

i sportowych, w związku z czym osoby fizyczne i prawne z Powiatu Stalowowolskiego zajmujące 

się działalnością kulturalną i sportową miały w 2020 roku niewiele okazji do zdobycia 

szczególnych osiągnięć w działalności kulturalnej i sportowej. Pan Naczelnik Tomasz Wosk 

oznajmił, że Wydział PKZ proponuje, aby w 2021 roku Zarząd Powiatu odstąpił od ogłoszenia 

naboru wniosków o przyznanie osobom fizycznym i prawnym nagród  i wyróżnień za szczególne 

osiągnięcia w  działalności kulturalnej i sportowej za rok 2020. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

Członków Zarządu Powiatu Stalowowolskiego, jakie mają zdanie na temat odstąpienia od 

ogłoszenia przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego naboru wniosków o przyznanie osobom 

fizycznym i prawnym nagród  i wyróżnień za szczególne osiągnięcia w  działalności kulturalnej i 

sportowej za rok 2020? Członkowie Zarządu Powiatu zgodnie stwierdzili, że Zarząd Powiatu 

powinien w 2021 roku odstąpić od ogłoszenia naboru wniosków o przyznanie osobom fizycznym 

i prawnym nagród  i wyróżnień za szczególne osiągnięcia w  działalności kulturalnej i sportowej 

za rok 2020.  

Zarząd Powiatu odstąpił od ogłoszenia w 2021 roku naboru wniosków  o przyznanie osobom 

fizycznym i prawnym nagród i wyróżnień  za szczególne osiągnięcia w  działalności kulturalnej i 

sportowej za  2020 rok. 

Ad. 12. Wniosek Szefa Stalowowolskiego Sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy o 

wsparcie finansowe 29. Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Szef Stalowowolskiego Sztabu WOŚP 

zwrócił się z wnioskiem o wsparcie finansowe 29. Finału WOŚP, który odbędzie się 31 stycznia 



2021 r.., w kwocie 1 tys. zł, która miałaby zostać przeznaczona na zakup orkiestrowych gadżetów 

(koszulki, kubki, smycze) do sklepiku Stalowowolskiego Sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy. Zebrane przez wolontariuszy WOŚP środki zostaną przekazane dla laryngologii, 

otolaryngologii i diagnostyki głowy.  Mając na uwadze wprowadzone ograniczenia Stalowowolski 

Sztab nie organizuje w tym roku tradycyjnego koncertu, a jedynie publiczną zbiórkę przez 

wolontariuszy, internetowe licytacje za pośrednictwem serwisu Allegro, happening „Światełko do 

nieba” oraz czterodniową sprzedaż zakupionych gadżetów orkiestrowych na terenie Galerii VIVO 

w Stalowej Woli. Naczelnik Wydziału PKZ poinformował, że podległy mu wydział proponuje 

wesprzeć 29. Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy kwotą w wysokości  500,00 zł z 

przeznaczeniem wskazanym we wniosku. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby 

wesprzeć 29. Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy kwotą 1000 złotych, gdyż jest to akcja, 

która daje wymierne korzyści również Powiatowemu Szpitalowi Specjalistycznemu w Stalowej 

Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał o opinię na temat omawianej sprawy uczestników 

posiedzenia. Zarząd Powiatu zgodził się z propozycją Pana Starosty.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Szefa Stalowowolskiego Sztabu WOŚP o wsparcie 

finansowe tegorocznego 29. Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy i postanowił wesprzeć 

przedsięwzięcie kwotą 1 tys. zł, z przeznaczeniem na zakup orkiestrowych gadżetów (koszulki, 

kubki, smycze). 

Ad. 13. Informacja Komisji konkursowej o wynikach przeprowadzonego postepowania 

konkursowego na podstawie ogłoszonych i zakończonych konkursów na stanowisko 

dyrektora Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przypomniał, że Zarząd Powiatu Stalowowolskiego na 

podstawie art. 49 ust. 1 pkt. 1 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (t.j. Dz. U. 

z 2020 r. poz. 295 ze zm.) oraz w związku ze zwolnieniem z dniem 31 lipca 2020 r. stanowiska 

dyrektora Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli, w dniach 14 października i 

27 listopada 2020 roku ogłosił konkurs na powyższe stanowisko. Pan Naczelnik Tomasz Wos 

powiedział, że w wyniku przeprowadzonego postępowania konkursowego na podstawie 

ogłoszonych i zakończonych konkursów Komisja nie wybrała kandydata bowiem zgłosił się tylko 

jeden kandydat, a w świetle obowiązujących przepisów prawa,  wymaganych było co najmniej 

dwóch. Pan Naczelnik Tomasz Wosk powiedział również, że osobą, która składała dokumenty w 

obu konkursach, jest pełniący obecnie obowiązki dyrektora stalowowolskiej lecznicy – pan 

Grzegorz Czajka. Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że w związku z faktem, iż 

Komisja konkursowa nie wybrała kandydata na dyrektora Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli, dalsze postępowanie konkursowe Komisja konkursowa 

przekazuje do kompetencji Zarządu Powiatu Stalowowolskiego, do dalszego procedowania w 



omawianej sprawie. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby Zarząd Powiatu, na podstawie 

obowiązujących przepisów prawa wskazał swojego kandydata na stanowisko Dyrektora SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli  w osobie pełniącego obecnie obowiązki 

dyrektora tej placówki Pana Grzegorza Czajki i zapoznał się z opinią Komisji konkursowej na jego 

temat.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Komisji konkursowej o wynikach przeprowadzonego 

postepowania konkursowego na podstawie ogłoszonych i zakończonych konkursów na stanowisko 

dyrektora Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli i wskazał, na podstawie 

obowiązujących przepisów prawa, swojego kandydata na to stanowisko,  w osobie pełniącego 

obecnie obowiązki dyrektora stalowowolskiej lecznicy – Pana Grzegorza Czajkę. Postanowił także o 

przesłaniu do Komisji konkursowej pisma o wyrażenie opinii o wskazanym przez Zarząd Powiatu 

kandydacie, na powyższe stanowisko.  

Ad. 14. Wniosek Prezesa Klubu Sportowego „Efektowni” w Stalowej Woli w sprawie 

przyznania pomocy finansowej na pokrycie kosztów przejazdu.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Klubu Sportowego „Efektowni” 

w Stalowej Woli skierował do Zarządu Powiatu pismo w sprawie przyznania pomocy finansowej, 

w kwocie 1 tys. zł, na pokrycie kosztów przejazdu prywatnym samochodem osobowym 

zawodnika Klubu na Halowe Mistrzostwa Polski Młodzików do lat 14, które odbędą się w dniach 

18 – 22  stycznia 2021 roku, w miejscowości Sobota k/Rokietnicy. Udział wymienionego we 

Wniosku Prezesa Klubu Sportowego „Efektowni” w Stalowej Woli w sprawie przyznania pomocy 

finansowej na pokrycie kosztów przejazdu w zawodach rangi ogólnopolskiej był możliwy dzięki 

zdobyciu, w lutym ubiegłego roku, I miejsca na Halowych Mistrzostwach Województwa 

Podkarpackiego, rozgrywanych w Stalowej Woli. W swojej kategorii zawodnik ten zajmuje 

obecnie 61 lokatę w rankingu Polskiego Związku Tenisowego, na 291 sklasyfikowanych 

zawodników.  Pan Naczelnik Tomasz Wosk powiedział, że Powiat Stalowowolski nigdy nie 

pokrywał kosztów transportu samochodem osobowym zawodników biorących udział w 

zawodach ogólnopolskich ponieważ za każdym razem należałoby spisać umowę zlecenie z osobą 

fizyczną użyczającą samochód bowiem,  zgodnie z przepisami prawa nie ma ona  prawa wystawiać 

faktury. Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował ponadto, że gdyby nawet było to możliwe, 

stworzyłoby to precedens dla pozostałych klubów, które w przyszłości również mogłyby ubiegać 

się o taką formę dofinansowania dla swoich zawodników, a wówczas przyznane przez Zarząd 

Powiatu środki finansowe na wsparcie klubów i stowarzyszeń sportowych w zakresie pokrycia 

tylko kosztów przejazdu  swoich zawodników, na poszczególne zawody, znacznie przewyższyłyby 

wysokość środków finansowych zarezerwowanych w budżecie Powiatu na realizację zadań w 

dziedzinie kultury fizycznej i sportu w danym roku. Pan Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, że 



Wydział PKZ opiniuje Wniosek Prezesa Klubu Sportowego „Efektowni” w Stalowej Woli w sprawie 

przyznania pomocy finansowej na pokrycie kosztów przejazdu negatywnie. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad negatywnym rozpatrzeniem Wniosku Prezesa Klubu 

Sportowego „Efektowni” w Stalowej Woli w sprawie przyznania pomocy finansowej na pokrycie 

kosztów przejazdu i odmową przyznania pomocy finansowej na pokrycie kosztów przejazdu 

zawodnika Klubu z powodu braku środków finansowych w budżecie Powiatu na pokrycie 

kosztów przejazdu samochodem osobowym bądź innymi środkami lokomocji zawodników, 

reprezentujących Powiat na zawodach rangi ogólnopolskiej bądź międzynarodowej. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył Wniosek Prezesa Klubu Sportowego „Efektowni” w Stalowej 

Woli i odmówił przyznania pomocy finansowej na pokrycie kosztów przejazdu zawodnika Klubu z 

powodu braku środków finansowych w budżecie Powiatu na pokrycie kosztów przejazdu 

samochodem osobowym bądź innymi środkami lokomocji zawodników, reprezentujących Powiat na 

zawodach rangi ogólnopolskiej bądź międzynarodowej.  

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie opracowania planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2021.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych 

zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2021. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. . Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/740/2021 w sprawie opracowania planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 

terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2021.  

Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przekazania  powiatowym  

jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień w 

planie wydatków bieżących w ramach rozdziału,   w obrębie wydatków związanych z 

realizacją zadań statutowych jednostki.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przekazania  powiatowym  jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień 

do dokonywania przeniesień w planie wydatków bieżących w ramach rozdziału,   w obrębie 

wydatków związanych z realizacją zadań statutowych jednostki. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 



Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/741/2021 w sprawie przekazania  powiatowym  

jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień w planie 

wydatków bieżących w ramach rozdziału, w obrębie wydatków związanych z realizacją zadań 

statutowych jednostki. 

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do zaciągania zobowiązań z 

tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna 

do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają 

poza rok budżetowy.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/742/2021 w sprawie przekazania uprawnień kierownikom 

jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy.  

Ad. 18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia 

krótkoterminowego kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu 

roku przejściowego deficytu budżetu powiatu stalowowolskiego.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie 

występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu powiatu stalowowolskiego. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/743/2021 w sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego 

kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu 

budżetu powiatu stalowowolskiego.  

Ad. 19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 



Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/744/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego 

na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/745/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 21. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2035.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2035. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 110/746/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  

Ad. 22. Przyjęcie Protokołu Nr 109/2020 z dnia 31 grudnia 2020 r..  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

Protokołu Nr 109/2020 z dnia 31 grudnia 2020 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 109/2020 z dnia 31 grudnia 

2020 r.. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 109/2020 z dnia 31 grudnia 2020 r. został przyjęty.  

Ad. 23. Wolne wnioski.  

Radny Grzegorz Idec zapytał, czy Powiat Stalowowolski nie zmienił swoich postanowień 

dotyczących planowanej przebudowy ul. Popiełuszki w Stalowej Woli? Starosta Janusz Zarzeczny 

odpowiedział, że Powiat Stalowowolski nie może zmienić swoich postanowień dotyczących tej 

inwestycji, gdyż jeśli dokonałby tych zmian, przebudowa ul. Popiełuszki nie doszłaby do skutku. 

Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że w obecnej chwili Powiat Stalowowolski jest na etapie 



uzyskiwania pozwolenia na gaz związanego z przebudową ul. Popiełuszki w Stalowej Woli i 

wyraził nadzieję, że po dniu 17 stycznia 2021 roku Powiat Stalowowolski otrzyma je.  Pan Starosta 

powiedział, że Powiat Stalowowolski uzyskał już związane z planowaną przebudową ul. 

Popiełuszki pozwolenia na wszystkie pozostałe media do końca marca bieżącego roku uzyska 

pozwolenie na budowę związane z planowaną przebudową ul. Popiełuszki. Starosta Janusz 

Zarzeczny dodał, że Powiat Stalowowolski chciałby w kwietniu przystąpić do realizacji omawianej 

inwestycji. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy zostanie wykonana ekspertyza 

dotycząca planowanej wycinki drzew związanej z planowaną przebudową ul. Popiełuszki? 

Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że ekspertyza ta została zlecona.  

Ad. 24. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

 Janusz Zarzeczny 
 Starosta Stalowowolski 
    (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


